
RAVNATELJI
OSNOVNIH ŠOL
PRI ŽUPANU

Nezadovoljstvo
ob
prepočasnem
urejanju cest

V tednu prometne varnosti je Bogdan Bradač,
predsednik občinske skupščine, povabil na razgovor
ravnatelje viških osnovnih Sol, ki s svojim delom
lahko prispevajo izjemno pomemben delež za večjo
prometno varnost naših otrok.

Skupno smo ugotovili, da posamezne ceste in poti,
ki vodijo do šol, še vedno predstavljajo precejšnjo
nevarnost, na katero že vrsto let opozarjajo učenci in
njihovi mentorji. Zato z rezultati urejanja cestne
infrastrukture nismo in ne moremo biti zadovoljni,
še posebej zato, ker se razgovora brez predhodnega
opravičila nista udeležila sekretar Mestnega sekreta-
riata za komunalno gospodarstvo, promet in zveze,
g. Damijan Dolinar in predstavnik Republiške upra-
ve za ceste, g. Mirko Mladenovič. Ogorčenje ravna-
teljev je bilo povsem upravičeno, saj urejanje cestnih
zadev tako po finančni in strokovni plati sodi v pri-
stojnost teh dveh instmicij. Naj povemo tudi to, da
smo točno pred leti dni na oba organa naslovili
predlog ukrepov za izboljšanje prometne varnosti,
pa do danes še nismo prejeli uradnega odgovora.
Tistih nekaj pridobitev, ki prispevajo k večji promet-
ni varnosti, pa lahko pripišemo izvršnemu svetu
skupščine občine in nekaterim posameznikom.

Ravnatelji so predsednika skupščine in predstavnike
občinskega sveta za preventivo in vzgojo v cestnem
prometu opozorili tudi na to, da imajo v šolah težave
priti do strokovnega in dela željnega mentorja, ki bi
opravljal to odgovorno nalogo. Zato so soglasno
podprli predlog ravnateljev, da občinski svet za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prometu organizira
enodnevni strokovni seminar, ki bi predvsem novim
mentorjem dal napotke za izvajanje prometne dejav-
nosti na šoli.


